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Protokół Nr 5/2007  

 

sporządzony z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Gminy Wierzchlas z dnia 17 kwietnia 2007 roku  

w pokoju nr 15 tut. Urzędu. Początek posiedzenia o godz. 9
00

. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Jerzy Cieślak – Z-ca Przewodniczącego Komisji 

2. Marek Leszczyk – Członek 

3. Ryszard Świątek – Członek 

4. Teresa Nowak – Skarbnik Gminy 

5. Leszek Gierczyk – Sekretarz Gminy 

6. Bożena Bąk – Inspektor ds. gospodarki gruntami 

 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Jacek Młynarczyk – Przewodniczący Komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Porządek obrad: 

1. Zaopiniowanie materiałów na VI sesję Rady Gminy Wierzchlas – uchwał    

w sprawie: 

a) sprawozdania z realizacji wykonania budżetu Gminy Wierzchlas za 

2006 rok i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy, 

b) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas, 

c) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas, 

d) wydzierżawienia działki położonej w Kraszkowicach, 

e) wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości 

oznaczonej w ewidencji gruntów nr 2529 położonej w Wierzchlesie 

będącej własnością Skarbu Państwa, 

f) zawiadomienie Skarbnika Gminy o konieczności złożenia 

oświadczenia lustracyjnego, 

g) zmiana Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych – wprowadzenie wykazu zadań na 2007 

rok. 

2. Analiza Gminnego Programu Rozwoju Oświaty. 

3. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Punkt 1 

Zaopiniowanie materiałów na VI sesję Rady Gminy Wierzchlas – uchwał       

w sprawie: 

a) sprawozdania z realizacji wykonania budżetu Gminy Wierzchlas 

za 2006 rok i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że sprawozdanie z wykonania budżetu zostało 

opracowane dość szczegółowo i każdy rozdział jest opisany jakie jest wykonanie. 
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W sprawozdaniu uwzględniono wszystkie uchwały Rady Gminy i zarządzenia jakie 

były podejmowane w roku 2006. Dochody zostały wykonane w 99,86% natomiast 

wydatki 93,52%. Środki, które nie zostały wykorzystane przeszły na nadwyżkę 

budżetową. Pani Skarbnik dodała, że w dniu 19 marca 2007 r. odbyło się 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej, na którym Komisja omawiała dane sprawozdanie 

po czym wystosowała pismo do Regionalnej Izby Obrachunkowej z opinią 

dotyczącą wykonania budżetu za 2006 rok, oraz wnioskiem o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy. Regionalna Izba Obrachunkowa przysłała również 

pozytywną opinię z wykonania budżetu. 

Jeżeli radni mieli jakieś pytania bądź wątpliwości do sprawozdania to Pani 

Skarbnik udzieliła wyjaśniającej odpowiedzi.   

Komisja przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu do akceptującej wiadomości. 

 

b) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas 

Skarbnik Gminy powiedziała, że z Ministerstwa Finansów otrzymaliśmy 

zmniejszoną subwencję ale równoważącą o 5.042 zł. Na poprzedniej sesji               

o identyczną kwotę był zwiększany budżet, subwencja równoważąca stanowi 

kwotę 156.424 zł. Musimy zmniejszyć po stronie dochodów i wydatków budżet        

o 5.042 zł. w części równoważącej po stronie dochodów, a po stronie wydatków    

w rezerwie bo nie ma innej możliwości, żeby gdzieś te wydatki zmniejszyć. Pani 

Skarbnik poinformowała także, że z Urzędu Wojewódzkiego otrzymaliśmy decyzję 

na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej dla uczniów o charakterze 

socjalnym 34.299 zł i to wprowadzamy do budżetu w Dział 854 Pomoc materialna 

dla uczniów, w paragrafie stypendia dla uczniów, czyli zwiększamy dochody             

i wydatki o kwotę 34.299 zł. 

Komisja przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 

 

c) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas 

Skarbnik Gminy powiedziała, że po przeprowadzonych zebraniach wiejskich       

w sołectwach niektóre samorządy przeznaczyły swoje pieniądze na inny cel.         

W związku z tym Dział 600 zmniejszamy o kwotę 6.500 zł. ponieważ samorząd 

Mierzyce przeznacza na OSP 2.000 zł i samorząd Łaszew Rządowy przeznacza 

4.500 zł. na cele OSP. Pani Skarbnik poinformowała także, że prawdopodobnie 

samorząd Kraszkowice też przeznaczył kwotę 3.000 zł. na straż, także na sesji 

może być to jeszcze wprowadzone. 

Komisja przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 

Skarbnik Gminy poinformowała także, że została zmniejszona subwencja 

oświatowa o ponad 135 tys. i w budżecie jest taki zapis, że płace w sferze 

budżetowej pozostają na poziomie roku 2006 tzn. że nie ma żadnych podwyżek. 

Pani Skarbnik przypomniała, że przy omawianiu budżetu mówiła, że nie są 

wliczone podwyżki dla nauczycieli, ale już po uchwaleniu naszego budżetu okazało 

się, że w sejmie ustalono 5% podwyżek dla nauczycieli. Na poprzedniej sesji 

otrzymaliśmy ostateczną kwotę subwencji zmniejszającą ten budżet o ponad         

135 tys. zł., ale jest zapis, że w tych pieniądzach mimo, że zmniejszyli uwzględnili 
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tą podwyżkę 5%, a w rzeczywistości tak nie jest. Pani Skarbnik dodała, że jest 

zwiększone 5% ale dla oświaty rządowej, a samorządowcy muszą sobie sami 

poradzić. 

 

d) wydzierżawienia działki położonej w Kraszkowicach 

Pani Bożena Bąk powiedziała, że Pan Dionizy Bąk miał wcześniej umowę 

dzierżawną na 10 lat, ale z tego względu, że w 2006 roku została podjęta uchwała 

regulująca odpłatności za dzierżawione grunty, trzeba było wypowiedzieć Panu 

Bąkowi tą starą umowę po której obowiązywał roczny okres wypowiedzenia. Pani 

Bożena Bąk powiedziała, że teraz we wrześniu powinna zostać zawarta z Panem 

Bąkiem umowa, ale Pan Bąk chciałby już coś zacząć wcześniej tam robić. Od 

strony prawnej nie ma przeszkód, aby zawrzeć tą umowę wcześniej, jeśli Rada 

Gminy się na to zgodzi. 

Komisja wyraziła zgodę na wydzierżawienie danej działki na okres 20 lat. 

 

e) wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości 

oznaczonej w ewidencji gruntów nr 2529 położonej w Wierzchlesie 

będącej własnością Skarbu Państwa 

Pani Bożena Bąk powiedziała, że nieruchomość o której mowa jest własnością 

Skarbu Państwa i jest to budynek po byłym Komisariacie Policji. Poinformowała, 

że gmina może przejąć tą nieruchomość na konkretny cel. 

Komisja zgodziła się na nabycie w drodze darowizny danej nieruchomości. 

 

f) zawiadomienie Skarbnika Gminy o konieczności złożenia 

oświadczenia lustracyjnego, 

Skarbnik Gminy poinformowała radnych, że takie oświadczenie już złożyła. 

 

f) zmiana Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych – wprowadzenie wykazu zadań na 2007 

rok 

Sekretarz Gminy powiedział, że powstała sugestia, żeby realizować pewne 

zadania w ramach tego programu w trakcie roku kalendarzowego. Sekretarz dodał, 

że trzeba by było w tym programie, który mamy, wprowadzić niewielkie zmiany, 

założenia inwestycyjne, żeby można było finansować pewne inwestycje z tych 

środków. Sekretarz poinformował, że były już wcześniej złożone wnioski o zakup 

kosiarki do boisk- około 9.000 zł. oraz o zrobienie drewnianych ławek - wniosek 

radnego Kowalczyka - na stadionie w Łaszewie, do których trzeba by było zakupić 

jeszcze podkłady żelbetonowe około 4.000 zł, aby było to dobrze zamocowane. 

Sekretarz poinformował także, że Komisja Rewizyjna zaproponowała, aby                 

z danych pieniędzy organizować między szkołami więcej imprez sportowo-

artystycznych związanych z przeciwdziałaniem alkoholizmowi i narkomani. 

Komisja zaakceptowała zaproponowane wnioski. 
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Punkt 2 

Analiza Gminnego Programu Rozwoju Oświaty. 

Komisja otrzymała projekt programu funkcjonowania oświaty w Gminie 

Wierzchlas w latach 2007-2010. Radni zapoznają się z danym programem, który 

będzie szczegółowo omawiany na następnych posiedzeniach Komisji. 

 

Punkt 3 

Wolne wnioski i zapytania. 

Komisja zapoznała się z informacją o wynikach finansowych Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Wierzchlesie. 

Komisja przyjęła daną informacje do pozytywnej wiadomości. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant:                                                                            Z-ca Przewodniczącego  

                                                                                                       Komisji RLiOŚ 

Agnieszka Leszczyk                                                               

                                                                                                         Jerzy Cieślak 


